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SENTRALSTYREMØTE 16.april 2 

Saksbehandler: Mari-Kristine Morberg 3 

Sak 31/10 Referat 16. april 4 

Tilstede:  Lars-Petter Helgestad, Siri Engen, Kjetil Hermansen, Dan-Raoul 5 

Miranda, Anders Garbom Backe, Gunnhild Strokkenes, Mari-Kristine 6 

Morberg (sekretariatet) og Amund Bugge (observatør). 7 
 8 

Forfall: Synøve Vang, Ida Brustad Stokke, Anna Marie Antonsen, Espen 9 

Urkegjerde, Helene Kleppestø,  10 
 11 

Sak 25/10 Innkalling og saksliste 12 

  13 

 ”Innkalling og saksliste ble godkjent.” 14 
 15 

26/10 Referat fra forrige møtet 16 

 17 

Behandlingen utsettes til neste møte, da referatet ble sendt ut sent.   18 
 19 

27/10 Orienteringer 20 

a. Medlemsrekruttering 21 

Vi har rett over 600 tellende medlemmer og vi sender ut purringer snarlig etter 22 

landsmøtet. Dette vil si at vi har nesten 75 % av medlemmene vi hadde i fjor, - 23 
det er bra så tidlig på året.  24 

b. Styrets runde 25 

Dan-Raoul: Landsmøtet, praktisk arbeid, ordliste til landsmøtet, men ikke fått 26 
gjort humanisme-nettsidene.  27 

Kjetil: Mange HU-helger. Konfirmasjonsrekruttering og Seminaris Polaris, vært 28 
på Buskerud folkehøyskole og deltatt i religionsdialog, økonomisaker, AU-møter, 29 

sommerleir og landsmøte. Søkt Frifond. 30 
Siri: Landsmøteforberedelser. Årsmøte til Oppland HEF, styremøtet til Oppland 31 
HEF. 32 

Lars-Petter: Landsmøteforberedelser, ordstyreroppfølging, Hovedstyremøte, 33 
vært på radio og i Tromsø på konfirmantrekruttering. 34 

Anders: Hatt kontakt med Nansen-skolen, de ønsker 8 stykker fra Humanistisk 35 
Ungdom. Dette må vi finne en løsning på. Laga evalueringsskjema til landsmøtet. 36 
Vært i Tromsø på konfirmantrekruttering. Sendt mail til leder i Kristiansand.  37 
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Gunnhild: Svart på humanisme-sider.  38 
 39 

c. Sekretariat 40 

Mari-Kristine: Landsmøtet, medlemsregister, Tromsø konfirmantrekruttering, 41 
bestilt flybilletter til Seminaris Polaris, profilering, brosjyrer, sommerleir, AU-42 

møter, kurs, HU-sak på ansattemøtet, Nordea. 43 
Dan-Raoul: Har gått gjennom medlemsarkiv, fysisk mot digitalt. Det finnes ca. 44 

20 stykker det er problemer med. Det har derfor vært helt riktig av oss å gjøre 45 
denne jobben på denne måten.  46 

 47 
d. Økonomistatus 48 

Orientering på neste møte.  49 

 50 
e. Lagenes runde  51 

Ble ikke diskutert. 52 
 53 
     f.1  Evaluering av konfirmantrekruttering i Tromsø 54 

 55 
Fem fra HU sentralt reiste sammen med tre fra Tromsø lokallag. HU ledet en del 56 

foredrag og aktiviteter. Det viktigste for oss var å informere om Humanistisk 57 
Ungdom. Vi delte ut t-skjorter som var populære. Vi kunne kordinert oss noe 58 
bedre med HEF i forkant, ettersom det var noe uklar rollefordeling i forhold til 59 

kurslederne. Det var veldig mange deltagere. Det generelle inntrykket var at de 60 
fleste konfirmantene virka lite interesserte, men omtrent 40 stykker skrev seg 61 

opp på en liste for å bli kontaktet av HU når de fyller 15 år. Det er mulig vi bør 62 
evaluere mer i juni for å vurdere neste års tiltak.  63 

 64 
     f.2 Evaluering av Superseminar i Tromsø 65 
Deltagerne ble godt tatt i mot på flyplassen. Gode rammer rundt arrangementet 66 

når det gjaldt reise og mat. Det var et noe tynt program, med kun to 67 
foredragsholdere i løpet av de fire dagene. Foredragsholderne var flinke og det 68 

var mye sosialt.  69 
 70 
Sentralstyret må ta selvkritikk for dårlig oppfølging. Seminaret ble mye dyrere 71 

enn det som hadde vært nødvendig. Vi burde ha pushet på ytterligere for å 72 
endre dato og for å få bestilt billetter tidligere.  Vi er skuffa over at det ikke var 73 

flere deltagere fra Finnmark, Nordland og Troms. Dette var en enestående sjanse 74 
for å spre Humanistisk Ungdom i nord.  Så vidt vi vet, har de ikke invitert unge 75 
HEF-medlemmer i Nord-Norge. Samarbeidet med Finnmark ser heller ikke ut til å 76 

ha fungert. Det eneste som har gått ut til medlemmer er nyhetsbrev og 77 
facebook-invitasjon. Informasjonen i forkant, burde vært bedre. 78 

 79 
Sentralstyret venter på rapport fra lokallagene, for å deretter ha en felles 80 
evaluering sammen med Tromsø og Vadsø. 81 

 82 
For framtidige supermiddelarrangement, er det viktig å understreke at 83 

supermidlene er til for å brukes lokalt og regionalt.  84 
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g) Inkluderende skoleavslutninger 85 

Sentralstyret synes det er en god søknad, men at det er noe mye å satse på 86 

så mange som 45 elevråd. De foreslår 30-45 elevråd og 2-3 deltagere fra 87 
hvert lokallag.  88 

 89 
Sak 28/10 Landsmøtesaker 90 
 91 

Saker ble fordelt og arbeidsfordeling avklart. 92 
 93 

29/10 Oppnevning av representanter til hovedstyret 94 
 95 
Sentralstyrets vedtak 96 

 97 
 ”Leder, for tiden Dan-Raoul Husebø Miranda velges til å representere 98 

Humanistisk Ungdom i HEFs hovedstyre. Nestleder, for tiden Anders 99 
Garbom Backe, velges som vara i tilfelle leders forfall.”  100 


